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ذخیره آینده شرکت سنگ آهن مرکزی تضمین شد&#47; پیشبینی فروش ۴۰ همتی تا پایان سال
آینده شرکت سنگ آهن مرکزی تضمین اعلام کرد: ذخیره  بازنشستگی فولاد  بازدید مدیر صندوق  ایران در  مدیرعامل شرکت سنگآهن مرکزی 

<;br&#47;><br&#47;><br&#47>.شد

به گزارش خبرنگار گروه صنعت و معدن خبرگزاری گزارش خبر ، مدیرعامل شرکت سنگآهن مرکزی بافق در جریان بازدید مدیرعامل صندوق بازنشستگی
فولاد به همراه رئیس هیئت مدیره هلدینگ دالاهو و هیئت همراه از طرحهای توسعهای این شرکت، از تضمین ذخیره معدنی در سالهای آینده و

پیشبینی فروش چهل همتی سنگ آهن تا پایان سال جاری خبر داد.

در این بازدید، دکتر محمدجواد عسکری مدیرعامل شرکت سنگ آهن مرکزی بافق با ابراز خرسندی از همکاری های مشترک بین این شرکت، صندوق
بازنشستگی و هلدینگ دالاهو، بر ضرورت توسعه پایدار این مجموعه تأکید کرد و با اشاره به پیشرفت مطلوب پروژههای شرکت، اعلام کرد: پروژه فولاد
آلیاژی تا پایان سال جاری به مرحله تست سرد خواهد رسید و بهرهبرداری این پروژه در اردیبهشت ۱۴۰۵ محقق خواهد شد که منجر به ایجاد ۵۰۰ شغل

مستقیم میگردد. همچنین پروژه آهن اسفنجی نیز تا پایان سال۱۴۰۵ به مرحله تست سرد و اوایل سال ۱۴۰۶ به تست گرم خواهد رسید.

مدیرعامل شرکت سنگ آهن مرکزی با تقدیر از حمایتهای صندوق بازنشستگی و هلدینگ دالاهو در افزایش سرمایه، تصریح کرد: افزایش سرمایه ۸
همتی به شرکت امکان داد تا بدهیهای خود را ساماندهی کند و حیات مجددی به مجموعه ببخشد که در صورت عدم افزایش سرمایه، شرکت با ۸۰۰۰

نیروی کارگری ممکن بود به تعطیلی کشیده شود.

افزایش ذخایر معدنی و تضمین آینده شرکت

عسکری از پیروزی در دو مزایده معدنی خبر داد و گفت: با موفقیت در معادنی که ذخیره بالای ۱۰۰ میلیون تن و بالای ۲۵ میلیون تن ، افق روشنی برای
آینده شرکت ترسیم کرده و عمر بهرهبرداری از معادن را تا ۲۵ سال آینده تضمین نموده است.

نیازمندی به نیروی کار و توسعه زیرساختهای شهری

وی با اشاره به برنامههای توسعهای شرکت اظهار داشت: در صورت تحقق این طرحها، شرکت تا سال ۱۴۰۶ به حدود ۵۰۰۰ نیروی جدید نیاز خواهد
داشت و شهرستان بافق باید برای پذیرش این حجم از نیروها اماده شود و زیرساختهای مسکن، بهداشت، آموزش و فضای سبز توسعه یابد

کاهش هزینهها و افزایش بهرهوری

مدیرعامل شرکت سنگ آهن مرکزی بر کاهش هزینهها تأکید کرد و گفت: شرکت به سمت خرید نقدی به جای نسیه حرکت می کند تا از پرداخت ۳۰
درصد هزینه اضافه جلوگیری شود و واحدهایی که در کاهش هزینهها و افزایش بهرهوری موفق باشند، پاداش و مزایای ویژه دریافت خواهند کرد.

نگاه فرا استانی و توسعه پایدار

عسکری با اشاره به همکاری با چادرملو در معدن چاهگز، گفت: نگاه جزیرهای به اقتصاد اشتباه است و باید با همکاریهای استانی و فرا استانی،
مشکلات استان یزد را نیز حل کرد و اگر برای بافق برنامهریزی میشد، امروز این شهر یکی از بهترین شهرهای ایران بود.

تأمین خوراک سنگ آهن و افزایش فروش

وی با اشاره به کاهش عیار سنگ آهن، خاطرنشان کرد: باید با ارتقای دانش فنی کارکنان و کارگران ، از سنگ آهن کمعیار نیز تولید باکیفیت داشت.

دکتر محمد جواد عسکری در پایان قول داد که بتواند هدفگذاری فروش شرکت که تا پایان سال ۳۲ همت تعیین شده است را تا ۴۰ همت افزایش داد
و آن را محقق نماید.


